
 

 

Forretningsudvalgsmøde den 11/3 - 2019  
  
Deltagere: Brian Ølgård Thomsen, Morten Overgaard, Morten Bjelke, Peter Lindhard, 
Bente Riberholt, Trine Lejsgaard 
 
 
REFERAT 
 
Velkommen til Bente som er ny forretningsfører. Kirsten er ved at overdrage det hele til 
Bente, det går fint. Der skal installeres dropboks så der bliver lavet backup af PC’en, det 
kan Brian hjælpe med. Bente sidder med til alle forretningsudvalgsmøderne, som Kirsten 
gjorde.  
 

 
1. Gennemgang af referat fra årsmøde  

– Godkendt. Trine sender referat til udvalgsformændene. 
 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Formand: Morten Overgaard 
Næstformand: Brian  
Sektrær: Trine  
Menige medlemmer: Peter og Morten Bjelke 

 
3. Fordeling af udvalg og ansvarsområder i 2019 

 

Kontakt til økonomi, Søsportsudvalget, MTB-udvalget, Vinterbadning, 
Motionsudvalget, Badmintonudvalget, Idrætsrådet, Foreningsnetværk og AIKC: 
Brian Ølgård Thomsen 

Kontakt til Dagidrætsudvalget, Ans Ifs venner og Facebook:  Morten Overgaard  

Kontakt til Svømmeudvalg, Fodboldudvalget, Håndboldudvalget, Tennisudvalget og 
Præmiewhist: Peter Lindhard 

Kontakt til Gymnastikudvalg, Skaterudvalg og Ans skole: Trine Lejsgaard 

Kontakt til Sponsorudvalg: Morten Bjelke  

 

Kontakt til Hjemmesiden: Tina Kvist Andreasen 

  



 

 

Formænd for eventudvalgene: 

Kongensbro Rally: Kim Jensen 

Pramdragerfest: Tinne Ferguson 

Tange Sø Folk Festival: Torben Nielsen 

 
4. Møderække 2019/2020 

 
Tirsdag den 30/4 kl. 20,00 Peter tager kage med 😊 
Tirsdag den 20/8 kl. 20,00 
Onsdag den 23/10 kl. 20,00 
Onsdag den 30/10 kl. 19,00 med udvalgsformænd 
Mandag den 3/2-2020 kl. 20,00 
Mandag den 24/2-2020 kl. 19,00 Årsmøde 

 
 
 

5. Eventuelt 
a. Brugsen og andre sponsorer 

- Morten O. har snakket med Carsten. Vedr. salg af OK kort skal der 
findes nogle der kan stå de 5 gange – Morten tager den først 
komne. 

b. Indvielse af AIKC den 23/3-19 - Peter køber noget fra Ans IF og tager med 
derned. 

c. Jørgen Nielsen: Gamle billeder og protokoller fra Ans IF kan måske stå i 
lokalarkivet. – Trine snakker med Bent Fahlberg  

d. E-sport: Skal vi se om vi kan få lavet et udvalg? Mikael Lind vil gerne være 
med, kan vi finde en mere?  DGI kan hjælpe os i gang.   

e. Var det en ide med billeder fra de forskellige udvalg, til at pynte væggene i 
AIKC? 

f. Hjemmesiden skal opdateres med kontaktpersoner + ny bestyrelse. 
g. Morten O. snakker med Thomas om hjælp til Facebook.  
h. Vi vil gerne vil ha' flere billeder ind fra udvalgene til opslag på fb. Evt. via en 

Dropbox.  
 

 
 

 
 
 

Referent: Trine 


